

干部形象

DRY END INTRODUCTION



With a focused eye on the requirement to retrofit and improve the performance of existing corrugators, the PRO/Line dry-end has a much more compact footprint and so is an ideal solution for those plants with restricted space.

It has also been designed for extremely fast installation with minimal (if any) civil work requirements, on-board integrated cabinets lines with minimal production disruption and stop time.

着眼于样式设计的要求和提高现有瓦线性能的同时，**PRO/Line干部**紧凑型的设计，是空间有限的工厂的理想解决方案。

同时，快速安装的设计可最大限度地降低土建工作的要求。内置集成电柜，所有的电气和启动原件都是预先接线。可实现现有生产线上安装。从而减少生产中断和停机的时间。

Through design simplification and evolution, the new PRO/Line has adapted many of the design concepts from the Fosber S-Line flagship due to the great success that line has gained particularly in terms of very low operating and maintenance costs.

The PRO/Cutter is an integrated machine combining the rotary shear, the slitter scorer and the cut-off knife; being fully automatic, 1 operator is enough to control this part of corrugator.

通过简化和创新设计，新PRO/Line应用了顶配S/Line的设计理念。且因其较低的运营和维护费用，在市场上广受赞誉。

PRO/Cutter切割单元是结合轮切机、纵切压线机和横切机的一体机。全自动化配置，仅需一个操作员便可操纵整线的这个单元。

■ DRY END FIGURES 干部形象-线图

